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Protokół z XXI nadzwyczajnej sesji                                                                                                                               

Rady Miejskiej w Ujściu                                                                                                                            

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

 

 

Czas trwania sesji: 

9:00 – 9:20  

 

Miejsce:  

sala sesyjna Urzędu  Miejskiego w  Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczył: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak. 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 14 radnych. Nieobecny radny Hubert 

Polarczyk.  Nieobecność usprawiedliwiona. 

W sesji udział wzięli: 

Radni oraz goście – według załączonych list obecności. 

Porządek obrad: 

1.Sprawy regulaminowe             

-  otwarcie sesji                                          

- stwierdzenie quorum     

  

2. Projekt uchwały w sprawie  zmian uchwały budżetowej na 2021 rok - projekt nr 1. 

3. Zakończenie obrad. 

 

Ad.1. Sprawy regulaminowe.         

- otwarcie obrad  

O godz. 9:00 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu  Cecylia Witczak  na podstawie art. 

20 ust.3 ustawy a dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ( Dz. U. z 2020 r., poz. 713)  

otworzyła obrady XXI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Ujściu. Poinformowała, że XXI 

nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Ujściu została zwołana na wniosek Burmistrza Ujścia 

Romana Wroteckiego. Powitała pana Burmistrza Ujścia Romana Wroteckiego, panią 

Wiceburmistrz Ujścia Beatę Imę, panią Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorotę Schwochert, 

pana  Sekretarza Gminy i Miasta Ujścia Marka Madeja oraz wszystkich  radnych obecnych  na 

sesji.   

- stwierdzenie quorum  

Przewodnicząca obrad oświadczyła, że  na stan 15 radnych w posiedzeniu uczestniczy 14 

radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał i wniosków. 
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Ad. 2. Projekt uchwały w sprawie  zmian uchwały budżetowej na 2021 rok -  projekt nr 1. 

Dorota Schwochert Skarbnik Gminy i Miasta Ujście - zwiększa się plan dochodów o kwotę 

1.210.183,82 zł, po zmianie stanowi kwotę 34.774.920,25 zł i tak w dochodach: w rozdz.01010 

Infrastruktura wodociągowa i kanalizacyjna wsi  zwiększa się o 47.500 zł otrzymane darowizny 

pieniężne na budowę sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w Ługach Ujskich ul. 

Baśniowa; w  rozdz.01095 Pozostała działalność w dz. Rolnictwo i łowiectwo  zwiększa się o 

332.687,42 zł dotacje celowe na zwrot części podatku akcyzowego zgodnie z pismem 

Wojewody Wielkopolskiego;  w rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne zwiększa się o 56.250 

zł  dotację celową    na dofinansowanie przebudowy drogi do gruntów rolnych na Buki w 

Jabłonowie zgodnie  z uchwałą  Sejmiku Województwa Wielkopolskiego i zwiększa się o 

235.093,40 zł środki na dofinansowanie przebudowy drogi gminnej na dz. nr 218 w Byszkach 

, jest to kwota 116.943,06 zł i przebudowy drogi gminnej w Węglewie, jest to kwota  

118.150,34 zł,  zgodnie z listą zadań rekomendowanych do dofinansowania w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg; w  rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i 

nieruchomościami zwiększa się o 20.600 zł wpływy z opłat z tyt. użytkowania wieczystego 

nieruchomości; w  rozdz. 75816 Wpływy do rozliczenia zwiększa się o 500.000 zł środki  z 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnej z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19  na 

dofinansowanie budowy remizy OSP w Nowej Wsi Ujskiej; w rozdz. 80103 Oddziały 

przedszkolne w szkołach podstawowych i rozdz. 80104 Przedszkola zmniejsza się dotacje 

celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację własnych zadań bieżących gmin o kwotę 

2.942 zł zgodnie  z pismem Wojewody Wielkopolskiego; w rozdz. 85195 Pozostała działalność 

w dz. Ochrona zdrowia zwiększa się o 3.860 zł wpływy z różnych dochodów na transport osób 

do punktów szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 oraz funkcjonowanie infolinii i 

dokonuje się uszczegółowienia paragrafu; w rozdz. 85215 Dodatki mieszkaniowe zmniejsza 

się o 9.090 zł wpływy z różnych dochodów i zwiększa o 12.120 zł środki na dopłaty do czynszu 

przyznawane przez gminy najemcom, którzy utracili dochody w wyniku epidemii COVID-19; 

w  rozdz. 85415 Pomoc materialna dla uczniów o charakterze socjalnym zwiększa się o 14.105 

zł dotację  na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zgodnie  z pismem Wojewody Wielkopolskiego. 

 

        Jeżeli chodzi o plan wydatków, to plan wydatków również zwiększa się  o kwotę 

1.210.183,82 zł , po zmianie stanowi kwotę 37.119.500,74 zł i tak: w rozdz.01095 Pozostała 

działalność w dz. Rolnictwo i łowiectwo  zwiększa się o 332.687,42 zł wydatki na zwrot części 

podatku akcyzowego  zgodnie z pismem Wojewody Wielkopolskiego; w  rozdz. 60016 Drogi 

publiczne gminne zwiększa się wydatki inwestycyjne o 361.443,40 zł, w tym:  na budowę 

chodnika ul. Kanałowa w Ujściu o 30.000 zł, przebudowę drogi do gruntów rolnych na Buki w 

Jabłonowie o 56.250 zł (zgodnie  z uchwałą  Sejmiku Województwa Wielkopolskiego), 

przebudowę drogi gminnej na dz. nr 218 w Byszkach o 116.943,06 zł (zgodnie z listą zadań 

rekomendowanych do dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg), 

przebudowę drogi gminnej w Węglewie o 118.150,34 zł (zgodnie z listą zadań 

rekomendowanych do dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg), 

przebudowę parkingu przy UDK w Ujściu o 40.100 zł;  dalej w rozdz. 60017 Drogi wewnętrzne 

zwiększa się wydatki inwestycyjne o 80.000 zł, w tym: na przebudowę drogi dojazdowej do 

gruntów rolnych w Chrustowie  o 20.000 zł, przebudowę drogi na dz. nr 202 w Jabłonowie o 

10.000 zł, przebudowę drogi na Plany w Nowej Wsi Ujskiej o 20.000 zł,  przebudowę drogi na 

Zatorze w Jabłonowie o 20.000 zł, przebudowę dróg w Ługach Ujskich o 10.000 zł; w  rozdz. 

63095 Pozostała działalność w dz. Turystyka dokonuje się przeniesienia wydatków między 
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paragrafami;  w rozdz. 70001 Zakłady gospodarki mieszkaniowej zwiększa się o 47.500 zł 

dotację celową na budowę sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w Ługach Ujskich ul. 

Baśniowa; w  rozdz. 71004 Plany zagospodarowania przestrzennego dokonuje się przeniesienia 

wydatków między paragrafami; w rozdz. 75011 Urzędy wojewódzkie dokonuje się 

przeniesienia wydatków między paragrafami; w rozdz. 75023 Urzędy gmin (miast i miast na 

prawach powiatu) zwiększa się wydatki inwestycyjne o 66.000 zł, w tym na dostosowanie toalet 

w budynku UM w Ujściu na potrzeby osób niepełnosprawnych o  41.000 zł, rozbudowę i 

modernizację systemu telewizji przemysłowej w UM o 25.000 zł; w  rozdz. 75101 Urzędy 

naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa dokonuje się przeniesienia 

wydatków między paragrafami; w rozdz. 75404 Komendy wojewódzkie Policji zwiększa się o 

27.500 zł wpłaty na dofinansowanie do zakupu radiowozu dla  Posterunku Policji w Ujściu, 

który będzie realizowany przy udziale Programu Modernizacji Policji; w rozdz. 75412 

Ochotnicze straże pożarne dokonuje się przeniesienia wydatków między paragrafami m.in. w 

inwestycji pn. „budowa remizy OSP w Nowej Wsi Ujskiej” dokonano zmiany finansowania 

zmniejszając środki własne gminy i wprowadzając otrzymane środki  RFIL z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 w kwocie 500.000 zł; w dz. 801 Oświata i wychowanie zwiększa 

się wydatki  o 107.058 zł oraz dokonuje się przeniesienia wydatków między rozdziałami i 

paragrafami w ramach działu  (m.in. zwiększono wydatki inwestycyjne o 110.000 zł, z tego na 

budowę ogrodzenia w SP w Nowej Wsi Ujskiej o 30.000 zł, modernizację budynku w SP w 

Kruszewie o 40.000 zł i modernizację I piętra budynku SP w Ujściu ul. Staszica 46 o 40.000 zł 

oraz zmniejszono o 2.942 zł wydatki w rozdz. 80103 Oddziały przedszkolne w szkołach 

podstawowych i rozdz. 80104 Przedszkola  zgodnie z pismem Wojewody Wielkopolskiego); 

w rozdz. 85195 Pozostała działalność w dz. Ochrona zdrowia zwiększa się o 3.860 zł wydatki 

na transport osób do punktów szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 oraz 

funkcjonowanie infolinii; w  rozdz. 85215 Dodatki mieszkaniowe zwiększa się o 3.030 zł 

wydatki na dopłaty do czynszu przyznawane przez gminy najemcom, którzy utracili dochody 

w wyniku epidemii COVID-19; w  rozdz. 85415 Pomoc materialna dla uczniów o charakterze 

socjalnym zwiększa się o 14.105 zł wydatki  na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zgodnie  z pismem Wojewody Wielkopolskiego; w  rozdz. 

90005 Ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu zwiększa się o 10.000 zł wydatki  na 

dofinansowanie wymiany kotłów i pieców niskosprawnych na niskoemisyjne źródła ciepła; w  

rozdz. 90015 Oświetlenie ulic, placów i dróg zwiększa się o 127.000 zł wydatki inwestycyjne, 

w tym na budowę oświetlenia drogowego przy ul. Pilskiej w Ujściu o 20.000 zł, modernizację 

i rozbudowę oświetlenia drogowego w Ujściu o 50.000 zł, 

modernizację oświetlenia przy UDK w Ujściu o 20.000 zł, modernizację i rozbudowę 

oświetlenia drogowego w Mirosławiu o 5.000 zł,  rozbudowę oświetlenia w Ługach Ujskich o 

27.000 zł, rozbudowę oświetlenia Os. Słoneczne w Jabłonowie o 5.000 zł; w  rozdz. 90095 

Pozostała działalność w dz. Gospodarka komunalna i ochrona środowiska zwiększa się wydatki 

inwestycyjne o 30.000 zł  na realizację strefy gier Os. Hutnika w Ujściu i w  rozdz. 92109 Domy 

i ośrodki kultury, świetlice i kluby dokonuje się przeniesienia wydatków między paragrafami. 

 

Zgodnie z tymi  zmianami dokonano zmian w załączniku określającym dochody i wydatki 

związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej zleconych gminie i  innych zadań 

zleconych ustawami w 2021 r. oraz dochody budżetu państwa związane z realizacją zadań 

zleconych jednostkom samorządu terytorialnego w 2021 r. (załącznik nr 3), w załączniku 

określającym zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu w 2021 roku 

(załącznik   nr 4) oraz w załączniku określającym zakres i kwoty dotacji przedmiotowych i 

celowych dla samorządowych zakładów budżetowych w 2021 r. (załącznik nr 6). W załączniku 

określającym plany przychodów i kosztów samorządowych zakładów budżetowych 

zwiększono przychody  i koszty o 47.500 zł (załącznik nr 5). Ja dziękuję, proszę o pytania. 
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Przewodnicząca obrad Cecylia Witczak  - dziękuję bardzo, otwieram dyskusję. 

 

Radna Grażyna Rzeczycka – panie Burmistrzu, zwrócił się pan z prośba o zwołanie sesji 

nadzwyczajnej, wprowadzenie 500 tysięcy złotych do budżetu, a pani Skarbnik przedstawia 

zwiększenie  dochodów o milion dwieście. Ja bym prosiła o kilka słów wyjaśnienia, tych 

ważniejszych punktów, skąd to się wzięło i  skąd te pieniądze, dlatego że,  z tej pierwszej części 

zwiększenia planu dochodu jest tam 900 tysięcy,  może w takim skrócie, skąd te pieniądze i 

potrzeby  dołożenia środków na niektóre inwestycje, które są.  Dziękuję bardzo. 

 

Dorota Schwochert Skarbnik Gminy i Miasta Ujście – jeżeli chodzi o dochody, to może Ja się 

wypowiem.  Łącznie jest to kwota 1.210.183,82 zł tak jak to już było wspomniane  i przede 

wszystkim tak jak pani radna zauważyła, jest to 500 tysięcy Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych. Te pieniądze mogą być wprowadzone tylko przez Radę Miejską, one nie mogą być 

wprowadzone Zarządzeniem Burmistrza i w związku z tym, że inwestycja jest już na 

ukończeniu,  a warunkiem zapłacenia za inwestycję jest realizacja tej inwestycji z tego konta, 

bo to jest wydzielone konto, to jest jedna kwota, druga kwota – dostaliśmy, to też się teraz 

okazało w poprzednim tygodniu, dostaliśmy środki w ramach Rządowego Funduszu  Dróg na 

drogę w Węglewie i w Byszkach, jest to kwota ponad 200.000,00 zł. W  tym  tygodniu przyszła 

decyzja na akcyzę, jest to kwota  330 coś tysięcy i pozostałe kwoty, to są w zasadzie drobne 

kwoty. Jeżeli chodzi o dochody własne, to  zwiększamy tylko o 20.600,00 zł wpływy z tytułu 

użytkowania wieczystego nieruchomości, także, jeżeli chodzi o dochody,  to tyle tych 

dochodów się nazbierało, bo,  w zasadzie dotacje może wprowadzić  ale jeżeli była konieczność 

zwołania sesji, żeby wprowadzić te środki właśnie z tego Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

i Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, to przy okazji zaraz wprowadzamy dotacje, bo 

nie sposób robić zarządzenia i uchwałę zmieniającą – to tyle, jeżeli chodzi o dochody.  

 

Roman Wrotecki Burmistrz Ujścia – Ja może teraz o tych inwestycyjnych wydatkach, o  

bardziej przyjemniejszej stronie. Szanowni Państwo, tak jak pani Skarbnik przed chwilą 

powiedziała, gmina uzyskała pół miliona złotych dofinansowania z Funduszu Inwestycji 

Lokalnych, jest to najwyższe w Wielkopolsce dofinansowanie do inwestycji strażackich, nawet 

PSP nie dostała takiej kwoty i tutaj w tym miejscu chciałbym bardzo podziękować, choć jest 

nieobecny, bo to jest jego zasługa, której nikt mu nie odbierze a jestem w obowiązku o tym 

powiedzieć i mówić głośno, jasno i wyraźnie, panu Ministrowi Grzegorzowi Piechowiakowi, 

który tak naprawdę był w stałym kontakcie ze mną i był bardzo życzliwie od początku tej 

inwestycji nastawiony do niej i to dzięki Jego zaangażowaniu te środki udało się pozyskać. 

Pragnę też podziękować zarówno Jemu jak posłom,  pani Marcie Kubiak i posłowi Porzuckowi, 

bo to oni znowu  byli w stałym kontakcie i rzeczywiście zabiegali o to, żeby pieniądze na drogę 

w Byszkach i na drogę w Węglewie zostały pozyskane. Takie są fakty i tutaj nie chodzi broń 

Boże o jakieś  konteksty polityczne, rzeczywiście, życzliwość pewnych osób powoduje to, że 

te środki tutaj mogą spływać, mówimy tutaj o blisko 800.000 zł, a prawdopodobnie, to jeszcze 

nie jest ostatnie słowo i tego bym sobie i Gminie życzył. Również tutaj podziękowania dla 

Urzędu  Marszałkowskiego, bo są tutaj też  środki  z Urzędu Marszałkowskiego na budowę 

drogi dojazdowej do gruntów polnych na Byszkach, więc mamy rzeczywiście gdzieś grono 

życzliwych osób, które gdzieś tam pomagają, oczywiście, ktoś powie, że jakaś gmina dostała 

kilka milionów złotych, ale oczywiście trzeba pamiętać, że te gminy,  inne mają wskaźniki 

finansowe, niektóre gminy, które mają wskaźnik dochodów na poziomie mniej niż 70 czy 50 
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% , no to dofinansowanie dostają wyższe, ale też mają wtedy wyższy ciężar po swojej stronie. 

Bardzo mnie to cieszy, bo tutaj ta inwestycja, która dostała pół miliona dofinansowania ze 

strony rządowej, promieniuje na inne inwestycje, bo my te pół miliona zdejmując z Remizy z 

własnych środków, możemy je rozdysponować na wzmocnienie inwestycji już planowanych i 

wprowadzenie kolejnych. Skąd te zwiększenia, drodzy państwo, z prostej przyczyny, sami 

państwo to obserwują w swoich portfelach - wszystko drożeje,  wszystko drożeje kolejny rok, 

w którym także inwestycyjnie materiały do budowy dróg, oświetlenia i całej reszty, no niestety 

dramatycznie, mocno reagują  w górę. Jeśli chodzi o ceny, Ja dzisiaj jeszcze ogłoszę, jak 

Państwo przyjmą te zmiany, kolejne przetargi i podpiszę kolejne umowy i rzecz rzeczywiście 

polega na tym, jak  pani Skarbnik powiedziała, że my za chwilę będziemy musieli się z tego 

pół miliona rozliczyć, bo inwestycja może  w połowie maja zostanie odebrana, dopuszczona 

do użytkowania i my w tym momencie szybko musimy się z niej rozliczyć, całą dokumentację 

przygotować i zapłacić, na tym  te programy polegają, stad te takie nadzwyczajne środki, ale  

też kolejny rok z rzędu mówię, uciekamy z cenami -  tak, bo jeśli dzisiaj zrobimy zamówienie 

i ogłosimy przetargi, no to jest  szansa na to, żeby te ceny były gdzieś racjonalne. Staraliśmy 

się podzielić te środki w taki sposób, że oczywiście dopisując zwiększenie, bo to co było 

proponowane, to na pewno by nie starczyło na pewne zadania, ale w taki sposób żeby i miasto 

i wszystkie sołectwa te środki w jakiś sposób otrzymały, także nikt nie jest pominięty, 

zwiększamy te inwestycje, wprowadzamy nowe i mam nadzieję, że wszyscy z nich będą 

zadowoleni, to wszystko - dziękuję. 

Przewodnicząca obrad Cecylia Witczak  - czy ktoś  jeszcze  chciałby zabrać głos,  nie ma 

chętnych,  w takim razie  przystępujemy go głosowania. Kto z państwa jest za przyjęciem 

uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2021 rok,  proszę o  podniesienie ręki i 

przyciśnięcie przycisku.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednomyślnie 14 głosami „Za”,   0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2021 

rok. 

 

Ad. 3. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca  obrad  Cecylia Witczk - w związku z wyczerpaniem porządku obrad, 

zamykam obrady XXI  sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Ujściu. Dziękuję wszystkim za 

przybycie.   

 

Zakończenie XXI sesji Rady Miejskiej w Ujściu o godzinie 920. Imienny wykaz głosowania w 

załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

  Na tym protokół zakończono. 

 

 

  Protokół sporządziła       Przewodnicząca  

             Rady Miejskiej w Ujściu 

 

    Grażyna Chułek             /-/ Cecylia Witczak.   



6 

 

  

 

 

 


